



سفارة
المملكة الأردنية الهاشمية
أوتواوا

الإجراءات المتعلقة بالسفر

- سيتم تعليق الرحلات الجوية من وإلى بعض الدول اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 16 آذار 2020.
- سيتم تعليق جميع الرحلات الجوية من وإلى المملكة ابتداءً من يوم الثلاثاء الموافق 17 آذار 2020 وحتى إشعار آخر.
- يستثنى من ذلك كوادر البعثات الدبلوماسية والمنظمات الدولية، شريطة الالتزام بتعليمات وزارة الصحة بما فيها الحجر الذاتي لمدة 14 يوماً.
- وعليه، تعتبر جميع المعابر الحدودية للملكة البرية والبحرية والمطارات مغلقة أمام حركة المسافرين، باستثناء حركة الشحن التجاري.
- تهييب رئاسة الوزراء بجميع الأردنيين المتواجدين في الخارج البقاء في أماكنهم.
- بإمكان الأردنيين المتواجدون في دول الجوار والمضطرون إلى العودة، الدخول عبر المعابر الحدودية البرية والبحرية، حيث سيخضعون لإجراءات وزارة الصحة.

Travel Procedures:

- Flights to and from certain countries will be suspended starting from Monday, March 16th 2020.

- All flights to and from the Kingdom will be suspended starting from Tuesday, March 17th, until further notice.
- Cadres of diplomatic missions and international organizations are exempted from the travel ban, provided that they observe measures imposed by the Ministry of Health, including 14 days of self-quarantine.
- All land and sea border crossings and airports will be closed to passenger traffic with the exception of commercial traffic as of March 17th.
- The Jordanian Prime Ministry advises all Jordanians abroad to remain where they are.
- Jordanians in neighbouring countries who are forced to return to Jordan, can enter through land and sea border crossings, and will be subjected to the procedures of the Ministry of Health.